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Standardausführungen - standard models
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no
te MODELLE      Z5 Z20 Z50 Z100   Z200 Z300 Z750 Z2000 Z3000 Z4500 Z8000 Z10000 Z20000 Z40000 Z50000

1)
Max. Rotorgewicht für symmetrische Rotoren
Maximum weight for symmetric rotor

Kg 10 30 75 150 300 450 1100 3000 4500 6000 10000 15000 22000 45000 60000

(2)
Max. Rotordurchmesser
Maximum diameter of rotor

mm 260 320 735 1000 1580 1900 2400 3200 3200

(3)
Rotorzapfendurchmesser (Standardrollenlager)
Diameter of rotor journals

mm 5÷35 5÷70 5÷100 10÷100 15÷180 20÷190 20÷200
20÷300   

100÷400
20÷300

100÷400 Flat
250÷600
100÷300

20÷300
100÷400
300÷600

(4)
Max. Empfindlichkeit
Maximum sensitivity

g.mm 0,08 0,1 0,2 0,8 2 4 6 15 25

(5)
Auswuchtdrehzahl (Messelektronik)
Balancing speed (measuring unit)

Rpm 90÷10000 90÷10000 90÷10000
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Standard Maschinenbett
Standard bed

mm __ 700 1500 1800 2000 3050 4800 7000

(6)
Max. Rotorlänge mit Standard Maschinenbett
Max. length for rotor with std bed

mm __ 570 700 900 1000 1970 1900 3200 5300

Verfügbare Maschinenbettverlängerungen
Available bed extension

mm __ __ 800/1500         1200/1800/3000/4200 2000-3200 1200-3050-4050 1200-2400 -

Min. Lagerabstand von Mitte zu Mitte Lagerständer
Min. distance between cetreline of pedestals

mm __ 10 30 70 160 250 260 500

Auswuchtdrehzahl
Balancing speed

Rpm __ 125÷3000 200÷2000    150÷1500
      

125÷1200 125÷2200 125÷2400
125÷1300 

(220÷2200)
125÷1000 

(220÷2200)
100÷400

(7)
Motorleistung und -typ
Power and type of drive

Kw __ 0,25 V.F. 1,1  V.F. 1,5  V.F.      2,2 V.F. 4 V.F. 7,5 V.F.             13  V.F. 23  V.F. 33 V.F. 43 V.F. 35  D.C.S. 44  D.C.S. 90 D.C.

(8)
Bremse
Braking

__ F.R.                                          F.R. F.E.R. 
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Standard Maschinenbett
Standard bed

mm 520 700 800 1200 2000 3050 3600 7000

Max. Lagerabstand mit Standard-Maschinenbett
Max. distance between centreline of pedestals with std bed

mm 350 600 670 1050 1650 2800 2650 3000 6500

Min. Lagerabstand von Mitte zu Mitte Lagerständer
Min. distance between centreline of pedestals

mm 10 80 150 250 480 400 750

Antriebsdurchmesser
Diameter driven by belt

mm 10 ÷100 10÷150  30 ÷ 300 TC - 50 ÷ 320 TCI
     30 ÷ 300 TCN - 50 ÷ 400 

TCI
50÷500   (50÷1000) 100÷1000   (100÷1600) 200÷1600

(7)
Motorleistung und -typ
Power and type of drive

Kw 0,09 V.F. 0,18 V.F. 1,1  V.F. 2,2  V.F. 4 V.F. 13 V.F. 23 V.F. 27 D.C. 44 D.C. 55 D.C.

(8)
Bremse 
Braking

F.R. F.R. F.E.R.

ALGEMEINE
ANMERKUNGEN

Alle Auswuchtmaschine der Z Baureihe sind mit B9, B10/2 oder B11 Elektronik erhältlich. Angebote für Auswuchtmaschinen mit höherem Rotorgewicht 

In der Tabelle stehen die normalen Maschineneigenschaften. Auf Anfrage des Kunden können Sonderausführungen realisiert werden.

Die Rollen sind für einen Maximaldruck von 40 Kg/mm2 auf dem Rotorzapfen berechnet worden.

Soll die Auswuchtmaschine grundsätzlich an der maximalen Grenze ihres Rotorgewichtsbereichs betrieben werden, empfiehlt sich der Einsatz der 
nächst größeren Ausführung.

ANMERKUNGEN

(1) Die maximale zulässige Belastung pro Lagerständer entspricht der Hälfte des angegebenen max. Rotorgewichtes.

(2)
Der max. Rotordurchmesser kann durch ein geteiltes Maschinenbett erhöht werden. Die Antriebe können längs des Maschinenbettes frei verschoben 
werden.

(3) Gilt für die zum Standardlieferumfang gehörenden Rollenlager, andere Durchmesserbereiche auf Anfrage.

(4)
Maximale Empfindlichkeit pro Ebene als Ablesemöglichkeit an der Messelektronik (gemäß DIN 1319) für symmetrische Rotoren (Rotorabmessungen 
gemäß Norm ISO 2953). Die kleinste erreichbare Restunwucht ist abhängig vom Zustand der Zapfen, von den geometrischen und elastischen 
Eigenschaften des Rotors, von Typ und Zustand der Antriebsgelenkwelle bzw. Antriebsriemen, vom Rotorgewicht sowie der Auswuchtdrehzahl.

(5) Bei den Versionen mit Riemenantrieb wird die Auswuchtdrehzahl vom Verhältnis zwischen Antriebsscheibe und Rotorabmessungen bestimmt.

(6) Abstand vom Gelenkwellenflansch zur Mitte des entferntesten Lagers.

(7)
D.C. = Gleichstrom; S = mit konstanter Leistung (ab ca. 1/3 der max. Drehzahl); VF = Asynchronmotor mit Frequenzumrichter (automatisches 
Positionieren des Rotors auf Anfrage).

(8) F.R. = Bremsen mit Widerständen;  F.E.R. = Regenerierendes elektrisches Bremsen.

GENERAL 
NOTES

All Z series models are available with B9, B10/2 or B11 instruments. Machines with larger capacities can be provided on request.

The table shows the normal machine characteristics. Custom models can be made on request.

The rollers are designed for a maximum pressure of 40 Kg/mm2 on the rotor journal.

If you expect to use a balancing machine normally at the maximum of its range of application, it is advisable to select a larger model.

NOTES

(1) For  non-symmetric rotors half of the maximum weight capacity is allowed on each pedestal.

(2)
The maximum diameter can be increased by using a split bed configuration. A further increasing maybe obtained by arrange for a  proper pit in the 
floor in between the two bed parts. The drive system can be positioned anywhere on the bed.

(3) For standard roller carriages. Optional roller carriages for special journal dimensions are available on request.

(4)

The maximum sensivity per plane is defined as the instrument’s ability to read (according to DIN standard 1319) for symmetric rotors (rotor dimensions 
according to ISO standard 2953)
The minimum achievable residual unbalance depends on the condition of the journals, on the geometric and elastic properties of the rotor,
on the type and condition of the cardan drive shaft or drive belt, on the rotor weight and on the balancing speed.

(5) Relatively to the belt drive version the balancing speed is defined by the ratio between the drive pulley and the rotor dimension.

(6) Interpreted as the distance between the end of the cardan shaft and the median point of the further pedestal bearing.

(7)
D.C. = direct current; S = at constant power (from approx 1/3 of max speed); VF = variable frequency A.C. (motor automatic positioning available on 
request).

(8) F.R. = resistor braking; F.E.R. = regenerative braking.
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